
Bewonersavond (9-11-2021) 
Van de ongeveer 25 uitgenodigden adressen zijn er ongeveer 12 aanwezig geweest.  Deze waren 
over het algemeen positief over de woningen en de uitstraling ervan. Een aantal opmerkingen waren 
er ook, die onderstaand puntsgewijs staan: 

 Een drietal bewoners zijn benieuwd naar wat de invloed is van de woningen op de 
zon/schaduw in de tuin of voor de zonnepanelen. Een zonnestudie hierover is opgestuurd 
naar de desbetreffende personen.   

 Een bewoner van de Leembrugstraat vindt dat de woningen dicht tegen de achtertuinen 
wordt gebouwd en dat z’n privacy hierdoor minder gaat worden. 

 Een bewoner gaf aan dat ze niet wil dat de palen in de grond worden geheid, hierop 
aangegeven dat we dit gaan doen met schroefpalen, zo goed als trillingvrij. 

 Groen: zorgen om dat veel bomen gaan verdwijnen, hierop is aangegeven dat we zo veel 
mogelijk bomen willen behouden maar dat we dit nog moeten onderzoeken hoeveel dat er 
zijn. Mede door het precies uitzetten van de erfgrens aan de achterzijde. 

 De meeste blij dat het parkeren op eigen terrein wordt opgelost. 
 Mogelijk leefgebied van egels, waar willen we die naar toe verplaatsen indien aanwezig. 

 


